
 
 

SPK II-17.1 “Kurumsal Yönetim Tebliği “nin 1.3.5 Maddesi Gereğince Açıklama 
 
 

Şirketimiz 1000 Yatırımlar Holding A.Ş.’nin 30.07.2024 tarihinde yapılan 2023 Olağan Genel 
Kurul Toplantısında gelen sorular ve paylaşımlar aşağıdaki gibidir; 

 
Toplantının 4. Maddesi “2023 yılı hesap dönemine ilişkin Finansal Durum Tablosu ile 
Kar ve Zarar hesaplarının ayrı ayrı okunması, görüşülmesi ve onaylanması,” 
görüşülürken;  
 

• Elektronik ortamda Genel Kurul’a katılan Okan Deniz, “Geçtiğimiz yılın finansal 
performansını nasıl değerlendiriyorsunuz? 2024 yılı için belirlenen finansal hedefler 
nelerdir, hasılat ve FAVÖK hedefleriniz neler? Yatırımcılar olarak geleceğe yönelik 
beklentilerinizi ve finansal hedeflerinizi düzenli olarak paylaşmanızı bekliyoruz. Her 
çeyrek sonunda yatırımcı sunumlarını paylaşabilir misiniz lütfen?” sorusunu Genel 
Kurul ile paylaştı. 

 
Yönetim Kurulu Üyesi Kadir Can Abdik tarafından konuyla ilgili; 2023 yılında ve öncesinde orta 
ve kısa vadede yüksek getiri sağlaması öngörülen sektörlere yatırım yapıldığını aktardı. 
Yapılacak yatırımlarla sabit getiriler elde edilerek, elde edilecek getirilerle yatırım imkanlarını 
arttırmak istedikleri belirtti. 
 
Genel Kurul sonrasında; hissedar Okan Deniz’e yazılı olarak, Beklenti, hedeflerimiz ile yatırımcı 
sunumlarının düzenli olarak paylaşılması ile ilgili önerisinin dikkate alınacağı ve gelecek 
dönemlerde önerisi doğrultusunda çalışma yapılacağı hakkında yazılı bilgi gönderildi.  
 
Toplantının 16. Maddesi “Dilekler ve kapanış” görüşülürken;   
 

• Fiziki ortamda Genel Kurul’a katılan Tamer İzzet Beyazoğlu, yapılan Genel Kurul’un 
hayırlı olması ile ilgili dileklerini paylaştı. Şirket’in yatırım yapmış olduğu Q Charge 
(Meta Mobilite Enerji Anonim Şirketi) şirketinin sahip olduğu ve kurulu bulunan toplam 
şarj ünitesi ve Binbin (Bin Ulaşım ve Akıllı Şehir Teknolojileri Anonim Şirketi) şirketine 
ait toplam elektrikli skuter sayısının paylaşılmasına ilişkin talebini 2023 Olağan Genel 
Kurul’da paylaştı. 

 
Genel Kurul sonrasında; hissedar Tamer İzzet Beyazoğlu’e yazılı olarak, Q Charge (Meta 
Mobilite Enerji Anonim Şirketi) şirketine ait kurulu istasyon adedinin yaklaşık 150 adet olup, 
cihazların sahada aktif olduğu;  
Binbin (Bin Ulaşım ve Akıllı Şehir Teknolojileri Anonim Şirketi) şirketine ait yurt içi ve yurt dışı 
yaklaşık 23.000 adet elektrikli skuter bulunduğu hakkında yazılı bilgi gönderildi.     
 

• Toplantıya fiziken katılan Hamza İnan söz aldı. Yönetime teşekkür ederek iyi dileklerde 
bulundu. Diğer paydaşlar ile paylaşılacak olan yanıtların herkes ile paylaşılmasını talep 
etti. Bedelsiz pay dağıtılmasını veya geri alım yapılmasına ilişkin öneride bulunarak, 
Şirket’in menfaatine olacağını belirtti.   

 
Yatırımcılara verilecek olan bilgilerin Kurumsal Yönetim Tebliği kapsamında internet sitesinde 
paylaşılacağı aktarıldı. Yönetim Kurulu Üyesi Kadir Can Abdik söz alarak iyi dilekleri için 
teşekkür etti. Şirketin bugünlere gelmesini sağlayanların milyonlarca kullanıcı ve pay sahipleri 
olduğunu belirtti.  
 



 
• Toplantıya fiziken katılan Mustafa Dalcı söz alarak, 2023 yılı için yapılan projeler için 

teşekkür etti. 2023 yılındaki yatırımları takip ettiğini belirterek, ilerleyen yıllarda enerji 
üretimi ve çip üretimi alanlarında yatırım yapılıp yapılmayacağını sordu.  

 
Toplantı Başkanı Emrullah Alparslan Aydın Bin Ulaşım ve Akıllı Şehir Teknolojileri Anonim 
Şirketi, Sermaye Piyasası Kurulu'na halka arz başvurusunda bulunulduğunu ve Kamuyu 
Aydınlatma Platformu (KAP)’nda paylaşıldığını belirtti. Süreç hakkındaki gelişmelerin KAP'nda 
ayrıca duyurulacağını aktardı. Yönetim Kurulu Üyesi Kadir Can Abdik söz aldı. Şirketin vizyon 
ve sermayesine uygun bir fırsat bulunduğu zaman değerlendirileceğini, yatırımlar 
yapılabileceğini belirtti. Çevreci ve iklim dostu işlemlere inandığını belirtti. Şirket markalarının 
birbirleri ile konuşan sektörlerde yer aldığını söyledi.    

• Toplantıya fiziken katılan Enver Doğan Namar söz alarak, personel ve danışmanlık 
giderleri hakkında bilgi talep etti.  

 
Bu konuda Şirket’in Finansal Raporlama Direktörü Enes İlter tarafından bilgi verildi. 
Şirketimizin Şirket çeşitliliği arttıkça, daha fazla Şirketin çatı Şirketin bünyesine katıldığını, 
katılımların arttıkça rakamlarında arttığını belirtti.  
 

• Toplantıya elektronik ortamda katılan Okan Deniz, “Go Sharing’in Amsterdam 
Borsasındaki halka arz süreci hakkında bilgi verebilir misiniz? Yönetim kurulu sermaye 
artışı düşünüyor mu?” şeklinde sorusunu iletti.  

 
Toplantı Başkanı Emrullah Bey Go Sharing’in ile ilgili süreçlerin KAP’nda açıklandığını, 
gelişmeler oldukça KAP platformunda paylaşılacağı hakkında bilgi paylaştı. Sermaye arttırımı 
ile ilgili Yönetim Kurulu Üyesi Kadir Can Abdik tarafından konuyla ilgili bir yorum yapmanın 
doğru olmayacağını belirtti. KAP platformunda güncel bilgiler paylaşılmaktadır. 
 
Pay sahiplerimize katılım ve görüşleri için teşekkür ederiz. 
 
 
Saygılarımızla;  
1000 Yatırımlar Holding A.Ş. 
Yatırımcı İlişkiler 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


